

Date :26/12/2024
Ref: DXB/MGT/2030/24

التاريخ : 2024/12/26
المرجع : دبي / 24/2030/MGT

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
P.O.Box : 9700 Dubai – UAE

السيد/حامد أحمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
ص.ب : 9700 دبي – الامارات العربية المتحدة

Greetings

تحية طيبة و بعد

Subject: Disclosure of the Board Meeting Results for Al Sagr National Insurance Company

الموضوع : الإفصاح عن نتائج إجتماع مجلس إدارة شركة الصقر الوطنية للتأمين

This is to inform you that Al Sagr's Board of Directors meeting was held today, 26 of December 2024, at 12:00 PM at the Company's main headquarters, and in electronic attendance, and resolved the following:

نفيدكم بأنه قد تم عقد إجتماع مجلس الادارة اليوم الواقع في 2024/12/26 عند الساعة 12 ظهرا في المقر الرئيسي للشركة وبحضور الكتروني، وقد تم إقرار ما يلي:

1. Reviewed and discussed the company's productivity during the year 2024 for each Line of Business
2. Reviewed and discussed the Reinsurance Report for Q3.
3. Based on the Board of Directors' resolution adopted during the previous meeting regarding the reduction of capital to offset a portion of the company's accumulated losses, the Board has approved initiating capital reduction procedures, including obtaining official approvals from the relevant authorities.
4. The Board of Directors has approved the call for a General Assembly to be held as soon as possible to adopt the decision
- 1- الاطلاع ومناقشة انتاجية الشركة خلال سنة 2024 لكل خط عمل.
2- تم الاطلاع ومناقشة تقرير إعادة التأمين للشركة للربع الثالث.
3- بناءً على قرار مجلس الإدارة الذي تم اعتماده خلال الاجتماع السابق، بشأن تخفيض رأس المال بهدف إطفاء جزء من الخسائر المتراكمة للشركة، فقد وافق المجلس على البدء في إجراءات تخفيض رأس المال، بما في ذلك الحصول على الموافقات الرسمية من الجهات المختصة.
4- موافقة مجلس الإدارة على الدعوة لعقد جمعية عمومية في أقرب وقت ممكن لاعتماد قرار تخفيض

- regarding capital reduction, which will be the main item on the agenda.
5. Reviewed and discussed the company's updates regarding Emiratization and the circular issued by the Central Bank to fulfill the Emiratization goals and targets for the year 2025.
6. Reviewing the company's financial status and developing plans to improve its profitability and financial solvency.
- رأس المال باعتباره البند الرئيسي على جدول أعمال الجمعية.
- 5- الاطلاع ومناقشة تحديثات الشركة المتعلقة بالتوطين والتعميم الصادر من البنك المركزي لاستيفاء نقاط وأهداف التوطين للعام 2025.
- 6- الاطلاع على الوضع المالي للشركة ووضع خطط لتحسين الربحية والملاءة المالية للشركة.

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير
عن الصقر الوطنية للتأمين (ش.م.ع)

عبد المحسن جابر
الرئيس التنفيذي

